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ACTA DE REUNIÓ DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’AMPA 
 

Data:   Divendres, 4 de novembre de 2016  

Hora:   22:00 h.  

Lloc:   Sala de Professors CEIP Mediterrani  

Assistents: Antonio Palop, Raquel Moreno, Mariam Cortelles (vocal), Marc Sanz, Vicky Peris 

(presidenta), Pilar Mollà (vocal), Maribel Pla, Isabel Laparra, Anna Mar, Aida Devís, Almudena 

Burgos (tresorera), Jesús Buendia i Albert Moncusí (Secretari)  

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la reunió anterior  

S’aprova l’acta de la reunió del 7 d’octubre de 2016. 

 

2. Ampliació horari escola matinera 

Pilar Mollà explica que a la matinera hi ha infants que vénen abans de les 7:30. Ara se n’estan 

cuidant alguns pares o mares, espernat. Susanna ha proposat ampliar horari 15 minuts. Pujaria en 

total uns 63€, que és un  import que es pot cobrir amb xiquets/es que vénen en dies solts. S’acorda 

sol·licitar ampliació d’horaris. 

 

3. Festa de Reis 

Hi ha pressupost d’un mag de 726€ i dos personatges de circ, que vindrà al matí i cal també definir 

altres aspectes en el marc de la comissió de Reis. Es calculen uns 900€ de despesa, en total. Es 

comunicarà a escola perquè es faça. 

 

4. Proposta d'activitats per al curs 

Es planteja fer propostes al Centre, per a activitats. Concretament, es proposaran obres de teatre per 

la setmana cultural. En un cas, pot anar acompanyada d’un taller. A l’espera de saber el tema es 

podria fer alguna cosa d’interculturalitat, com per exemple, taller de jocs del món. Per a fi de curs es 

proposa fer un taller i actuació de percursió xiquetes i xiquets de la xiqueta La Font de la Canyada. 

Per altra banda, s’està  a l’espera de resposta de FAPA per a escola de mares i pares. S’acorda 

convocar a la direcció a la propera reunió, per a parlar del tema. 

 

5. Proposta de representació en comissió municipal sobre jornada contínua 

S’ha demanat la participació d’una persona en una comissió sobre la jornada contínua, com a 

representant de l’AMPA. Es tracta d’una comissió emanada del Consell Escolar Municipal. Es 

nomena Albert Moncusí, per assentiment. 

 

6. Torn obert de paraules 

Mariam Cortelles comunica el balanç d’associats després de la compra de llibres. Faltarien algunes 

persones associades, caldrà comprovar en el banc si s’han fet ingressos per part de famílies que no 

han comprat llibres. Es comenta que ho revise la tresorera. 

 

Maribel va anar al Consell Escolar i ha informat que es va aprovar sol·licitar subvenció per a compra 

de llibres de la biblioteca. 

 

La Direcció d'Atenció Primària del Departament Clínic-Malvarrosa ens convoca en conjunt als 

participants dels dos Consells de Salut d’Almàssera i Meliana a un Taller el proper dijous 17 de 



2 

 

novembre de les 16 a 19 h. Proposen assistència de representants de l’AMPA. S’acorda respondre 

indicant que traslladem la convocatòria a socis i sòcies i que confirmen si volen i poden anar-hi. 

 

I sense més assumptes tractats, es tanca la reunió a les 23:45h. 

 

 

    La Presidenta          El Secretari 

 

 

 

Signat: Vicky Peris      Signat: Albert Moncusí 


